
Vážení priatelia atletiky, 

 

po roku mi dovoľte opäť sa Vám prihovoriť úvodom našej tradičnej 

ročenky. Atletický rok 2023 bol po období covidu znovu, takpovediac, 

plnoformátový, čiže s organizáciou všetkých súťaží bez obmedzení. 

Teší ma, že sme aj v tomto roku dosiahli výsledky, ktoré potvrdzujú 

trend, ktorý sme nastúpili v minulých rokoch a pokračovali sme 

v pozitívnom rozvoji a raste nášho klubu. K 31.12.2023 sme mali  

registrovaných 525 členov, čo z nás robí najväčší športový klub 

v Trnave. Ale nie je to len najväčšia členská základňa, čím sa môžeme 

pochváliť. Sú to predovšetkým výsledky, ktoré naši atléti dosiahli. 

V medailovej bilancii majstrovstiev Slovenska kontinuálne 

napredujeme každým rokom. Pre porovnanie, v roku 2017 sme mali na majstrovstvách Slovenska  celkovo 25 

medailí. V roku 2022 sme sa dostali na počet 58 a v roku 2023 to bolo už 62 cenných kovov (20-21-21).  To 

utvrdzuje našu úspešnú pozíciu nielen medzi športovými klubmi v Trnave, ale aj z celoslovenského 

„atletického“ pohľadu, kde sme za uplynulý rok skončili na 5. mieste v celkovej úspešnosti všetkých 

atletických klubov na Slovensku. 

Tieto čísla dokumentujú kvalitnú prácu všetkých našich trénerov a funkcionárov, ktorí zabezpečujú  

tréningový proces a fungovanie nášho klubu. S rastúcim počtom členov je prirodzený nárast nárokov 

zabezpečenia fungovania vo všetkých smeroch, a  táto práca je stále náročnejšia. Ale ako vidieť prináša 

výsledky. Z tých najdôležitejších výsledkov sa patrí spomenúť a vyzdvihnúť našich najúspešnejších atlétov 

a atlétky, ktorí sa prebojovali na vrcholné európske a svetové podujatia. Každý, kto pozná náročné podmienky 

splnenia nominačných kritérií vie, aký je úspech byť reprezentantom Slovenska. V roku 2023 sa medzi nich 

zaradila aj Monika Lehenová, ktorá bola účastníčkou svetovej univerziády v Číne, majstrovstiev Európy 

družstiev v poľskom Chorzove a Majstrovstiev Európy U23 v Espoo. Na tomto šampionáte vo Fínsku sa 

zúčastnil aj Denis Bartek. Na majstrovstvách Európy družstiev, ktoré sa konali v rámci Európskych hier 2023  

štartoval aj Maximilián Slezák. V Jeruzaleme sa Majstrovstiev Európy U20 od nás zúčastnila trojica Tamara 

Indrišková, Lenka Gymerská a Franklin Henry. Tamara zároveň pridala štart aj v družstve junioriek Slovenska 

na Majstrovstvách Európy v chôdzi družstiev. Na Európskom olympijskom festivale mládeže (EYOF) 

v Maribore sme mali až štyroch kvalifikovaných účastníkov: Tamara Indrišková, Lenka Gymerská, Eliška 

Gašpárková a Samuel Krepop. Okrem týchto reprezentačných štartov sme mali ešte 18 našich členov v 

reprezentačných výberoch na medzištátnych stretnutiach vo vekových katogóriách U16, U18, U20. Z ďalších 

výsledkov by som upriamil pozornosť ešte na jeden výnimočný výkon v novej oficiálnej disciplíne v atletike, 

a to sú  stále populárnejšie horské behy. Náš člen Marián Priadka patrí v tomto odvetví medzi najlepších 

Slovákov a vybojoval si účasť na Majstrovstvách sveta v horskom behu v Innsbrucku. Tam v disciplíne dlhý 

trail (86,9 km) obsadil vynikajúce 35. miesto z vyše 150 členného štartového poľa. Z domácich majstrovských 

podujatí ma okrem úspešnej medailovej bilancie mimoriadne potešili triumfy družstva dorasteniek 

v premiérovom ročníku Dorasteneckej ligy a družstva starších žiačok na Majstrovstvách Slovenska družstiev 

dorastu. Všetky výsledky, výkony a úspechy trnavských atlétov nájdete na nasledujúcich stranách našej 

ročenky. 

Som hrdý, že na základe týchto výsledkov môžeme znovu povedať, že atletika v Trnave patrí medzi 

najsilnejšie a najúspešnejšie športy. Veľké a úprimné poďakovanie za to patrí trénerom a funkcionárom, ktorí 

sa starajú o všetkých našich atlétov. Táto práca nebude nikdy  spravodlivo ohodnotená, ale oni aj napriek tomu 

do nej  dávajú to najlepšie zo seba. Aj vďaka tejto práci sa nám darí stále viac  najmladších atlétov priviesť do 

dorasteneckých a juniorských kategórií. Veríme, že to je jediná cesta, ako  náš úspech udržať. Čakajú nás 

ďalšie výzvy a som rád, že pri ich prekonávaní  sa môžeme stále spoliehať na pomoc a podmienky, ktoré pre 

nás okrem  podporovateľov a partnerov  klubu vytvárajú najmä  Mesto Trnava a Slovenský atletický zväz. 

Bez ich finančnej a materiálnej podpory a bez výbornej športovej infraštruktúry v areáli Slávia by sme 

spomínané úspechy nedosiahli. Zároveň sme vďační aj za spoluprácu a podmienky, ktoré máme na Strednej 

športovej škole J. Herdu v Trnave. 

Dovoľte mi  poďakovať Vám všetkým  za Vašu vytrvalosť a  prácu v uplynulom období, pretože najmä vďaka 

Vám pokračuje  napredovanie kráľovnej športov, atletiky, v Trnave – v meste, kde sa žije kráľovsky. Atleticky 

kráľovsky. 

 

Vladimír Gubrický 

 
predseda AK AŠK Slávia Trnava 


